

## سياسة الهواتف المتحركة



نحن ندرك تمامًا أن الهاتف المحمول يمثل جزءًا مهمًا من حياة الطلاب وأن التقدم التكنولوجي يجعله أكثر من مجرد هاتف. وأن هذه التكنولوجيا جزء من عالمنا وأن أولياء الأمور غالبًا ما يدعمون حصول أطفالهم على هواتف محمولة إلا أن ذلك يعد مخالفًا للقواعد والقوانين التي جاءت في لائحة إدارة سلوك الطلبة في مؤسسات التعليم العام. وقد اتخذت الإدارة قرارًا بعدم السماح بالهواتف المحمولة/الخلوية في المدرسة الوطنية الخاصة. وبناءً عليه يجب على جميع الطلاب استخدام جهاز IPAD أو جهاز لوحي آخر معتمد للتعليم، وليس الهواتف المحمولة.

### الأدوار والمسؤوليات:

#### ❖ الطالب

1. لا يُسمح بالهواتف المحمولة في المدرسة الوطنية الخاصة.
2. لا يُسمح للطلاب بالوصول إلى مواقع التواصل الاجتماعية في المدرسة .
3. إذا احتاج الطالب إلى الاتصال بولي أمره خلال اليوم الدراسي، فإنهم يطلبون إذنًا من المشرف الإداري أو أحد أعضاء الإدارة. إذا كانت المكالمات ضرورية، فسيستخدم الطالب الخط الأرضي للمدرسة.

#### ❖ المعلم

1. إذا حضر الطالب الجهاز إلى المدرسة، يحق للمعلم/المشرف مصادرة الجهاز، بسبب خرق سياسة الهاتف المحمول.
2. سيقوم المعلم بتسليم الجهاز المحمول إلى المشرف ويجب على ولي الأمر استلام الجهاز من مشرف القسم في نهاية اليوم. لن يتم تسليم الجهاز للطلاب تحت أي ظرف من الظروف.

#### ❖ ما يجب أن يعرفه أولياء الأمور:

1. يرجى عدم السماح لطفلك بإحضار هاتفه المحمول إلى المدرسة.
2. إذا كان ولي الأمر بحاجة إلى إرسال رسالة عاجلة لابنه أو ابنته خلال اليوم الدراسي، فيرجى الاتصال بموظف الاستقبال بالمدرسة وسنرسل الرسالة .
3. إذا كان طفلك مريضًا، فسيُسمح للطفل باستخدام هاتف المدرسة للاتصال بوالديه أو ولي أمره. تتحمل المدرسة مسؤولية مراعاة جميع الطلاب دائمًا.
4. لن تتحمل المدرسة أي مسؤولية عن الهواتف المفقودة أو التالفة أو المسروقة.
5. سيتم تطبيق لائحة إدارة السلوك بما يخص إحضار واستخدام الهاتف النقال داخل المدرسة الوطنية.

احضار الهاتف المتنقل واساءة استخدامه او استخدام اي من وسائل الاتصال تعد مخالفة للنظم واللوائح المدرسيه وما جاء في لائحة ادارة سلوك الطلبة في مؤسسات التعليم العام وتعتبر مخالفة من الدرجة الثانيه ويترتب عليها ما يلي :

**المخالفة الأولى:** سيتم مصادرة الهاتف حتى يأتي أحد الوالدين إلى المدرسة لاستلامه - سوف يفقد الطالب علامة سلوك واحدة

**المخالفة الثانية:** سيتم مصادرة الهاتف حتى نهاية الفصل الدراسي - سوف يفقد الطالب ثلاث علامات سلوك - سيتم ارسال رسالة خطية لولي الأمر لتأكيد الإجراء الذي اتخذته إدارة المدرسة

**المخالفة الثالثة:**

- سيتم مصادرة الهاتف حتى نهاية العام الدراسي - يفقد الطالب ثلاث علامات إضافية.
- سيتم ارسال رسالة خطية لولي الأمر لتأكيد الإجراء الذي اتخذته إدارة المدرسة.
- سُوْطَلَب من الطلبة عدم إحضار هواتفهم إلى المدرسة في المستقبل.

#### يرجى ملاحظة ما يلي :

- إن رفض تسليم الهاتف المحمول أو أي جهاز إلكتروني آخر عندما يُطلب من الطالب ذلك من قبل أحد موظفي المدرسة أو المعلم أوالمسؤول سيتطلب اتخاذ إجراءات تأديبية إضافية تتحدد من قبل لجنة إدارة السلوك .
- الطلبة الذين يستخدمون أي أجهزة إلكترونية أخرى بشكل غير قانوني، على سبيل المثال التقاط صور أو تسجيلات لآخرين دون موافقتهم، أو بطريقة قد تضر بسمعة المدرسة سيخضعون للإجراءات المذكورة والموضحة في " سياسة إدارة السلوك " .
- ستتم إعادة الهواتف إلى ولي الأمر فقط.

تفاصيل السياسة	سياسة الهواتف المتحركة	نسخة	1
آخر تحديث	سبتمبر 2023	التحديث القادم	سبتمبر 2024

## Mobile Phone Policy

We are aware that the mobile phone are a significant part of students' lives and the advances

In technology make it far more than just a phone. The school understands that this technology is part of our world and that parents often support their children having mobile phones for safety reasons.

The administration has taken the decision to not allow mobile/cell phones at the National Private School.

All students must use an IPAD or another approved tablet for instruction, not mobile phones. This mobile phone policy has been developed to ensure that all students can safely focus on their learning in every class.



### ❖ What Students Need to Know and Do:

1. Mobile phones are not allowed at the National Private School.
2. Students are not to access social networking sites at school.
3. If students need to contact you during the school day, they request permission from their Supervisor or a member from the administration. If the call is necessary, the student will use the school landline.

### ❖ What the classroom teacher Needs to Know and Do:

1. Mobile phones are not allowed at the National Private School.
2. If the student brings device to school, the teacher/supervisor has the right to confiscate the device for breach of the mobile phone policy.
3. The teacher will give the mobile device to the supervisor and the parent must collect the device from the supervisor at the end of the day. Under NO circumstances will the device be given to the student

### ❖ What Parents/Caregivers Need to Know and Do:

1. Please do not allow your child to bring their mobile phone to school. If there is an emergency, please contact the school receptionist.
2. If your child is unwell, the child will be allowed to use the school phone to contact their parent. The school has the responsibility to always account for all student.
3. The school will not invest time to investigate any theft of any mobile phone or music device that has been brought to the school.
4. We will not allow students to be exempt from the mobile phone policy

The consequences for failing to follow the rules about mobile phones are as follows:

**First incident,**

- the phone will be confiscated until a parent comes to school to collect it.
- The student will lose one conduct mark.

**Second incident,**

- the phone will be confiscated until the end of the term. The student will lose three conduct marks.
- Parent, and student will be asked to come to school to sign written undertaking form.
- The school will write to you to confirm the action we have taken.

**Third and subsequent incidents,**

- the phone will be confiscated until the end of the school year. Also, parent, and student will be asked to come to school to sign written undertaking form.
- Students will lose additional three conduct marks.
- The school will write to you to confirm the action we have taken.
- Student will be asked not to bring his/her phone to school in the future. Otherwise, this will negative affect his/her academic status in the school.

**Please note the following very careful**

- Refusal to surrender a mobile phone or other electronic device when directed to do so by a school staff member, teacher, or administrator will warrant additional disciplinary.
- The phones will only be returned to the parent.
- Students who use any electronic devices illegally, for example by taking photographs or making recordings of others without their consent, or in a way that might damage the reputation of the school will be subject to the normal procedures outlined in the school Behavior Policy.

<b>Policy</b>	Mobile Phone Policy	<b>Version</b>	1
<b>Last Update</b>	September 2023	<b>Next Update</b>	September 2024